

Scholarships and Awards

1. Academic Scholarships

About 50 Academic Scholarships are available annually. The scholarships will be awarded to students according to their academic merit, achievements in extra-curricular activities and contributions to the LIFE or University.

2. Articulation Scholarships

To encourage students to further their studies at LIFE, Articulation Scholarship in the amount of HK\$2,000 will be awarded to LIFE Diploma and Diploma of Applied Education graduates who have successfully enrolled in LIFE Associate Degree or Higher Diploma programmes immediately after graduation.

Students who completed LIFE Applied Learning (ApL) programme with results shown on their HKDSE certificates and have successfully enrolled in LIFE Associate Degree, Higher Diploma, Diploma or Diploma of Applied Education programmes will also be awarded an Articulation Scholarship of HK\$2,000.

3. Community Service Scholarship

Community Service Scholarships are awarded to students who have outstanding achievements in extra-curricular activities and have made significant contributions to the LIFE and the community.

4. Director's Scholarship

To recognise Associate Degree and Higher Diploma students with outstanding academic performance, Director's Scholarship in an amount of HK\$5,000 each will be awarded to student who scores the highest Cumulative Grade Point Average (CGPA) of each of the programmes and year of study at the end of the academic year.

5. DAE Academic Excellence Award

The Academic Excellence Awards are presented to DAE students who have the best score in DAE core subjects, complementary subjects and elective clusters.

6. DAE Outstanding Student Award

To recognize the DAE students with outstanding academic performance, the top three DAE students are eligible for the award with an amount ranging from HK\$1,000 to HK\$3,000.

7. Entrance Scholarships

Entrance Scholarship in an amount of HK\$8,000/HK\$5,000 is provided to new students who possess outstanding academic performance or special achievements.

8. HSBC Vocational Education Scholarship (Hong Kong permanent residents only)

The HSBC Vocational Education Scholarship is provided and funded by HSBC. This scholarship aims to recognize Associate Degree or Higher Diploma student with outstanding academic performance.

9. Progression Scholarships

Progression Scholarship of HK\$5,000 will be granted as an incentive to Associate Degree/Higher Diploma Year 1 students who progress to Year 2 with the outstanding academic results.

10. Self-financing Post-secondary Scholarship Scheme (SPSS)

The Self-financing Post-secondary Scholarships are provided and funded by the Education Bureau. These scholarships aim to recognize sub-degree students with outstanding academic performance, achievements and talents in other non-academic fields. Under this scheme, there are FIVE types of scholarships, (1) Outstanding Performance Scholarship, (2) Talent Development Scholarship, (3) Reaching Out Award, and (4) Endeavour Scholarship are opened for applications annually; while (5) Best Progress Award is to be nominated by LIFE. The amount of each scholarship ranges from HK\$10,000 to HK\$30,000 per year.

獎學金及獎項

1. 學術獎學金

每年提供約 50 個學術獎學金。獎學金將根據學生的學術成績、課外活動的成就以及對學院或大學的貢獻頒發給學生。

2. 銜接升學獎學金

為鼓勵學生在LIFE繼續深造，LIFE文憑及應用教育文憑畢業生在畢業後成功升讀LIFE副學士或高級文憑課程，可獲港幣2,000元升學獎學金。

完成LIFE應用學習 (ApL) 課程且成績載於香港中學文憑考試證書的學生，如成功升讀LIFE副學士、高級文憑、文憑或應用教育文憑課程，亦可獲港幣2,000元升學獎學金。

3. 社區服務獎學金

社區服務獎學金頒發給在課外活動中成績突出、為學院和社區做出重大貢獻的學生。

4. 院長獎學金

為表揚副學士及高級文憑學生在學業上表現優異，每年在各課程學年末取得最高平均累積平均績點 (CGPA) 的學生，將獲頒院長獎學金，每人港幣 5,000 元。

5. DAE學術優異獎

學術優異獎頒予應用教育文憑各必修科目、各補充科目及各選修群組全學年成績最佳的首名應用教育文憑學生。

6. DAE傑出學生獎

為表揚應用教育文憑學生在學業上表現優異，應用教育文憑前三名學生有資格獲得港幣1,000元到3,000元不等的獎學金。

7. 入學獎學金

入學獎學金港幣8,000元/港幣5,000元提供給成績優異或有卓越成就的新生。

8. 匯豐職業教育獎學金(限香港永久居民)

匯豐職業教育獎學金由匯豐銀行頒發。該獎學金旨在表彰學術表現優異的副學士或高級文憑學生。

9. 升學獎學金

副學士/高級文憑一年級學生若成績優異升讀二年級，可獲港幣 5,000 元升讀獎學金，以茲獎勵。

10. 自資專上獎學金計劃 (SPSS)

自資專上獎學金由教育局頒發。這些獎學金旨在表揚有傑出學術表現、或在其他非學術領域具成就和才華的副學位學生。本計劃設有五類獎學金，每年開放申請，包括 (1) 卓越表現獎學金、(2) 才藝發展獎學金、(3) 外展體驗獎和 (4) 展毅獎學金；(5) 最佳進步獎由LIFE提名。每項獎學金的金額由港幣10,000元至30,000元港幣不等。